
Jegyzőkönyv 
Elnökségi ülés – 2021. május 4. 

 

Időpont  

2021. május 4. kedd 18:15 

Kommunikációs csatorna 

Zoom 

Napirendi pontok:  

1. Hazai versenyrendszer 
2. Hazai rendezésű nemzetközi versenyek 
3. Közgyűlési anyagok elfogadása 
4. Kérelmek 
5. Személyi kérdések 
6. Egyebek 

 

Jelen vannak: 

 Balázs Gábor 

 Kövesdi Andrea 

 Harsányi Enikő 

 Molnár László 

 Ikker Péter 

 Takács Zoltán 

18:20 Takács Zoltán távozott 5 fővel a határozatképesség megmaradt 

1. Hazai versenyrendszer 

Elnök úr jelezte, hogy itt nem kell döntést hozni, mert az esedékes soft forduló megtartásáról már 

született döntés. Jelezte, hogy amennyiben a közgyűlés nem kerül megrendezésre, helyette egy 

Zoom meetinget kell tartani, ahol a csapatbajnokságról kell dönteni az egyesületekkel egyeztetve. 

2. Hazai rendezésű nemzetközi versenyek 

Elnök úr elmondta, hogy az Ifjúsági Európa-bajnokság elmarad, az erre kapott támogatást más célra 

kell lekérni a minisztériumtól. Ősszel kellene rendezni helyette egy Nemzetek Tornája vagy V4 

meghívásos versenyt. Felkérte Harsányi Enikőt, hogy nézzen utána, hogy a WDF részéről rendben 

lenne-e. 

3. Közgyűlési anyagok elfogadása 

Közgyűlés ki lett írva, de jogszabály szerint nem lehetséges a megrendezése, ellenben az Elnökség a 

május 31-ig esedékes beadandó beszámolókat elfogadhatja. Az online lebonyolítás nem lenne ilyen 

rövid idő alatt kivitelezhető, amivel a Felügyelő Bizottság egyetértett. 

18:27 Csóka András csatlakozott 6 fő 



Az Elnökség 6 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

43/2021.V.04 EH határozatot 

Az Elnökség a 502/2020-as kormányrendeletre hivatkozva úgy döntött, hogy az éves rendes 

közgyűlést május 23 utánra halassza, ha pedig meghosszabbításra kerül a veszélyhelyzet, akkor az 

online lebonyolítás kidolgozásáról az iroda gondoskodik. Az 502/2020-as rendeletre hivatkozva az 

Elnökség dönt a szükséges beszámolók elfogadásáról. 

Elnök úr a pénzügyi beszámolót nagyvonalakban ismertette. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

44/2021.V.04 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta a 2020 évről szóló pénzügyi beszámolót. 

Elnök úr röviden ismertette az Elnökségi beszámolót. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

45/2021.V.04 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta a 2020 évről szóló Elnökségi beszámolót. 

 

5. Személyi kérdések 

 

Rövid ismertetést követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

46/2021.V.04 EH határozatot 

Az Elnökség Ziegenhám Medárd szövetségi kapitány szóbeli lemondását elfogadta. 

Elnök úr és Mihályi András ismertette a paradarts megbeszélésen történteket és előterjesztették 

Neumajer Kitti paradarts szakágvezetőnek való megválasztását. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

47/2021.V.04 EH határozatot 

Az Elnökség Neumajer Kittit határozott időre megválasztotta a paradarts szakág vezetőjének az 

elnökség mandátumának lejártáig. 

 

4. Kérelmek 

 

Két csatlakozási szándék érkezett, melyek írásban meg lesznek küldve az Elnökség felé. 

19:05 Ikker Péter távozott a hívásból, 5 fővel határozatképes maradt az Elnökség. 

Ismertetésre került a Honvéd Auróra SE installáció bérlési kérelme. Ezt követően az Elnökség 



5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

48/2021.V.04 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Honvéd Auróra SE installációbérlési kérelmét. 

Elnök úr ismertette, hogy érkezett két egyesület részéről kérelem ligafordulók rendezésére. Ezt 

követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

49/2021.V.04 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Honvéd Auróra SE és a Magyar Snooker Akadémia Alapítvány liga rendezési 

kérelmét. 

6. Egyebek 

A Youth Challenge páros versenyszámával kapcsolatosan egyeztetni kell Dietmarral. 

Harsányi Enikő ismertette, hogy egy görög online csapatversenyre kaptunk meghívást, amire 15-éig 

kell nevezni. Ezzel kapcsolatban további egyeztetésre van szükség. 

Elnök úr elmondta, hogy a hétvégi versenyen tesztelés less. 

19:20 Jegyzőkönyv lezárva 

k.m.f. 

 

 

 

 

 .......................................................................  ....................................................................  

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 elnök jegyzőkönyvvezető 

 

 


